「中九龍幹線 - 啟德東」(合約編號: HY/2018/02)

"Central Kowloon Route – Kai Tak East" (Contract No.: HY/2018/02)

2025 年 8 月 11 日

誦告編號: CKRKTE/Notice/2025/03

通告七十

永久遷移啟福道(西行)的巴士站

為配合「中九龍幹線 - 啟德東」工程(合約編號: HY/2018/02), 啟福道(西行)位於宏展街對面

的巴士站(啟德隧道轉車站 - 啟福道 L1 月台)將於 2025 年 8 月 17 日向西遷移約 150 米,至

九龍灣國際展貿中心(舊址)對面。詳情請參考附件。

現有巴士路線及服務將維持不變。現場會設置適當標誌,指示乘客前往新巴士站。如對工程有任何

查詢,歡迎致電 24 小時工程熱線 6391 7037。

11 August 2025

Notice Reference No.: CKRKTE/Notice/2025/03

Notice 70

Permanent Relocation of Bus Stop on Kai Fuk Road (Westbound)

To facilitate the construction works of "Central Kowloon Route – Kai Tak East" (Contract No.: HY/2018/02),

the existing bus stop (Kai Tak Tunnel BBI – Kai Fuk Road Platform L1) on Kai Fuk Road (Westbound)

located opposite Wang Chin Street, will be relocated to about 150 meters westward to the opposite side

of the former Kowloon Bay International Trade & Exhibition Centre with effect from 17 August 2025.

Please refer to the Attachment for details.

Existing bus routes and services will remain unchanged. Appropriate traffic signs will be provided to guide

the passengers to the new bus stop. Should you have any queries, please contact our 24-hour hotline at

6391 7037.

Page 1 of 2

「中九龍幹線 - 啟德東」(合約編號: HY/2018/02)

"Central Kowloon Route – Kai Tak East" (Contract No.: HY/2018/02)



附件 Attachment



